

Referral Rewards 推薦友獎

Invite Your Friends Now

推薦朋友訂購 InvestGO 北斗星報價系統服務，立即拿取高達港幣500元超市現金禮券！推薦愈多，獎賞愈多！如想繼續訂閱相關升級服務，請聯絡客戶中心。

由即日起至2022年10月31日，成功推薦親友成為 InvestGO 北斗星用戶，即可獲得超市現金禮券，被推薦的親友也可享有 InvestGO 北斗星 訂閱費8折優惠 及 免費訂閱 InvestPRO 手機應用程式，詳情如下：

Invite Friends & get up to HKD500 supermarket voucher(s)! The more friends you refer, the more rewards you'll earn!

From now until 31st October 2022, you can receive supermarket cash vouchers after successfully referring your friends to subscribe to InvestGO, and they as new users can also enjoy 20% OFF of the InvestGO subscription fee and FREE subscription of InvestPRO mobile app. Please find the details in the table below:

推薦數量 Number of Referral	推薦人獎賞 Offer for Referrer (You)	被推薦人獎賞 Offer for Referee (Friend)
1位用戶 1 Terminal	港幣50元超市現金禮券 HKD50 Supermarket Voucher	<ul style="list-style-type: none"> 享有8折 InvestGO 北斗星訂閱優惠 20% OFF of InvestGO Subscription Fee
2位用戶 2 Terminals	港幣100元超市現金禮券 HKD100 Supermarket Voucher(s)	<ul style="list-style-type: none"> InvestGO 北斗星簡單及標準版新客戶可享一個月免費試用專業版 Lite & Standard subscriptions can enjoy 1-month FREE trial of InvestGO Professional version
3位用戶 3 Terminals	港幣150元超市現金禮券 HKD150 Supermarket Voucher(s)	<ul style="list-style-type: none"> InvestGO 北斗星專業版新客戶可獲贈免費 InvestPRO 手機應用程式帳戶 Professional subscription can enjoy FREE subscription of InvestPRO mobile app
4位用戶 4 Terminals	港幣200元超市現金禮券 HKD200 Supermarket Voucher(s)	
5位或以上用戶 5 or more Terminals	港幣500元超市現金禮券 HKD500 Supermarket Voucher(s)	



infocast
匯港資訊



invest
PRO



iOS



Android

www.infocast.com.hk | (852) 2589 9500 | helpdesk@infocast.com.hk

條款與細則 Terms & Conditions:

- 合約期為半年，其後每半年自動續約，終止服務需於合約完結前三個月以書面通知。
Contract Term is six months and thereafter automatically renewed on a half-yearly basis; unless terminated by non-renewal with not less than three months' written notice.
- 賬單半年預繳。
Billing is half-yearly in advance.
- 當被推薦人成功繳付首張賬單後，推薦人方可獲得超市現金券。
Referrer will receive the Supermarket cash coupon when Referee settled the first invoice.
- 於此優惠期所享之8折月費優惠將隨合約完結時結束。
20% off discount offer will be applied until the end of the initial contract term.
- 所有優惠不可轉讓他人或兌換為現金。
All offers cannot be transferred or converted into cash.
- InvestGO 北斗星簡單及標準版新客戶所享用之一個月專業版，將於2022年11月30日自動終止。
For the new subscribers(s) of Lite and Standard version, the free trial of Professional version will be end on 30 November 2022 HKT23:59.
- 當合約終止時，北斗星專業版新客戶所獲贈之 InvestPRO 手機應用程式帳戶亦相繼終止服務。
For the new subscribers(s) of Professional version, the free InvestPRO mobile application will be applied until the end of the initial contract term.
- 如要參與此客戶推薦計劃作為推薦人，推薦人必須為匯港資訊有限公司之現有客戶。
To be eligible to participate in the Referral Program, Referrer must be an existing client of Infocast Limited.
- 如要參與此推薦計劃作為被推薦客戶，被推薦客戶必須過往12個月內未曾訂閱匯港資訊有限公司產品或服務。
To be eligible to participate in the Referral Program, Referee must NOT hold any products or services with Infocast Limited in the past 12 months.
- 被推薦人及推薦人不能為同一名稱。被推薦人一且被一位推薦人成功推薦，不得被同一位2推薦人或其他推薦人重複推薦。
Referrers cannot refer themselves as new clients. The Referee who has been successfully referred by one Referrer cannot be repeatedly referred by the same Referrer or other Referrers.
- 推薦獎賞只適用於新公司客戶或私人客戶。
Referral Rewards only applicable to newly subscribed company or name.
- 匯港資訊有限公司不會接受任何更改獎賞的要求。
Infocast Limited will not entertain any request to alter the Referral Rewards.
- 匯港資訊有限公司有權更改參加條款及細則而毋須另行通知。
Infocast Limited reserve the right to end, modify, or revise the offer without prior notice.
- 如有任何爭議，匯港資訊有限公司保留最終決定權。
Infocast Limited reserve the right of the final decision in case of any dispute.
- 中英文版之內容如有任何歧義，在任何情況下概以英文版為準。
If there is any inconsistency or conflict between the English and the Chinese versions, the English version shall apply and prevail.

